
Besluitenlijst Commissie Middelen 2018-2022
Datum 16-01-2020

Tijd 19:30 - 22:00

Locatie Raadzaal

Voorzitter A.H.M. Albers

Aanwezigen Commissie: dhr. du Croix, dhr. Putman, dhr. Boekhorst, dhr. van Dinther, dhr. de 
Nooij, dhr. de Winter, dhr. Bloemberg, mevr. van der Velden, dhr. van 
Bindsbergen, dhr. Meijer, dhr. Kagei
College: Burgemeester van Riswijk, wethouder Winters, wethouder Elfrink
Inspreker: dhr. Brons.

Afwezigen Dhr. Kleinherenbrink, dhr. Jansen, dhr. van Dellen, mevr. Koers.

1 Opening en vaststellen agenda

De voorzitter opent de vergadering, de agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.

2 Inspraak

Gelegenheid voor inwoners om zich tot de commissie te richten over geagendeerde 
en niet-geagendeerde onderwerpen die tot de competentie van de commissie 
behoren.

Over  agendapunt 5. Raadsvoorstel Vermakelijkhedenretributie:

Dhr. Brons spreekt in namens Matrixx Events B.V. Hij vraagt de gemeente om geen 
vermakelijkhedenretributie in te voeren. Mocht dit niet mogelijk zijn, stelt de 
inspreker voor om een vermakelijkhedenretributie van € 0,25 per betalende bezoeker 
in te voeren.

Commissie
Door de leden van de commissie worden onder meer vragen gesteld en opmerkingen 
gemaakt over:
- De gevolgen van de  vermakelijkhedenretributie voor de evenementen Dreampop 
en Dreamfields.
- De juridische achtergrond van een vermakelijkhedenretributie.
- Gebruik van gemeentelijke voorzieningen door Matrixx events.

3 Vaststellen besluitenlijst vorige vergadering

De commissie stelt de besluitenlijst van de vorige vergadering op 10 december  2019 
vast.

4 Vaststellen termijnagenda en lijst toezeggingen en moties

De commissie stelt de termijnagenda en lijst toezeggingen en moties vast.

5 Raadsvoorstel Vermakelijkhedenretributie (Z/19/345556)

De raad wordt voorgesteld om de verordening vermakelijkhedenretributie vast te 
stellen.

Portefeuillehouder: wethouder Van Dellen



Commissie
Door de leden van de commissie worden onder meer vragen gesteld en opmerkingen 
gemaakt over:
- De hoogte van de vermakelijkhedenretributie in de gemeente Zevenaar.
- De gevolgen van de vermakelijkhedenretributie voor het evenement Dreamfields, 
zoals een mogelijke verhuizing naar een andere locatie.
- De juridische haalbaarheid van de vermakelijkhedenretributie en de kosten voor de 
gemeente voor een eventuele de bezwaar en beroepsprocedure.
- Het mogelijke verlies van de  jaarlijkse leges- en andere inkomsten vanuit  
Dreamfields door vertrek van het evenement uit de gemeente Zevenaar.

College (wethouder Elfrink)
De portefeuillehouder reageert dat de maatregelen genomen in het kader van het 
begrotingstekort ook pijn kunnen doen. De vermakelijkhedenretributie is juridisch 
houdbaar, als de gemeente kan aantonen kosten te maken rondom het evenement. 
Andere gemeenten voeren ook een vermakelijkhedenretributie. Het college is van 
mening dat 4% conform voorstel een redelijke percentage is. De kosten van de 
bezwaar en beroepsprocedure zullen schriftelijk beantwoord worden. Het voorstel 
van Matrixx is mogelijk, maar aan de raad om deze afweging te maken en vraagt dan 
om een alternatieve financiële dekking. De mogelijke gevolgen van een lagere 
legesinkomsten zullen schriftelijk beantwoord worden. 

Commissie
Door de leden van de commissie worden onder meer vragen gesteld en opmerkingen 
gemaakt over:
- Het alternatieve voorstel van Matrixx events voor een vermakelijkhedenretributie.

Conclusie
Het voorstel wordt als bespreekstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 29 
januari 2020.

6 Raadsvoorstel Wijziging Gemeenschappelijke regeling Reinigingsdienst de 
Liemers (Z/18/296476)

De raad wordt voorgesteld om:

1. toestemming te verlenen aan het college om de ‘gemeenschappelijke 
regeling Reinigingsdienst de Liemers’ te wijzigen waarbij de gemeentelijke 
samenwerking plaats gaat vinden in de vorm van een bedrijfsvoering 
organisatie;

2. de huidige leden van het Algemeen Bestuur te benoemen als lid van de 
klankbordgroep.

Portefeuillehouder: Wethouder Koers

Commissie
Door de leden van de commissie worden onder meer vragen gesteld en opmerkingen 
gemaakt over:
- De invulling van de klankbordgroep bij de Reinigingsdienst de Liemers, mogelijk 
met het toevoegen van inwoners als leden van de klankbordgroep.
- De aanleiding en de noodzaak van de wijziging van de Reinigingsdienst de Liemers 
naar een bedrijfsvoering organisatie.



- De rechtspositie en controlemogelijkheden van de Reinigingsdienst de Liemers bij 
de nieuwe werkwijze.

College (burgemeester van Riswijk)
De portefeuillehouder reageert dat de Reinigingsdienst de Liemers een pure 
uitvoeringsorganisatie van twee gemeenten is. De colleges en de gemeenteraden 
maken de inhoudelijke beleidskeuzes. De nieuwe organisatievorm van de 
Reinigingsdienst de Liemers is een nieuwe, lichte vorm van een gemeenschappelijke 
regeling. Tegenwoordig is het mogelijk om gemeenteraden beter te betrekken bij 
gemeenschappelijke regeling. Binnen deze vorm is geen ruimte voor burgers als 
leden van de klankbordgroep, dit is wel mogelijk raadswerkgroep over 
afvalverwerking. 

Conclusie
Het voorstel wordt als hamerstuk doorgeleid naar de raadsvergadering van 29 januari 
2020.

7 Punten van orde commissie

Er wordt geen gebruik gemaakt van het punt van orde.

8 Mededelingen portefeuillehouders

Geen mededelingen.

9 Rondvraag

De leden van de commissie kunnen vragen stellen aan de portefeuillehouders.

Dhr. Boekhorst vraagt of de veiligheidsregio, in navolging van de buurregio, mogelijk 
gaat bezuinigen op de zogenaamde plustaken, zoals brandweer blusauto’s.

De portefeuillehouder reageert de ontwikkeling in buur-veiligheidsregio’s te volgen. 
De veiligheid in het gebied van Didam en Zevenaar loopt geen gevaar. In Zevenaar 
wordt zelfs binnenkort een blusmateriaal door de veiligheidsregio vervangen. 

10 Sluiting

De voorzitter sluit de vergadering om 21.03

Zevenaar,
Namens de Agendacommissie,
Will van der Vlies, griffier


